
 1

PROTOKÓŁ Nr  XLIX/2017 

z XLIX Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, o dbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta 

Szczecinek w dniu 28 sierpnia 2017 roku 

 
 
Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych: 16 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni:  Marcin Bedka,  Marcin Kaszewski, Jacek Lesiuk, Marek Ogrodziński oraz Jacek Pawłowicz.  

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum, tj. 16 radnych, i o godz. 9:00 otworzyła sesję,   

− poinformowała zebranych, że przed kilkoma dniami zmarł  jeden z pierwszych założycieli 

szczecineckiego samorządu Grzegorz Misiakowski, poprosiła zebranych o powstanie z miejsc  

i uczczenie jego pamięci minutą ciszy. 

 

Zebrani na stojąco uczcili pamięć Grzegorza Misiakowskiego minutą ciszy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przedstawiła porządek obrad:     

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 10.07.2017r., z dnia 21.07.2017r. oraz z dnia 10.08.2017r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku. 

7. Uchwała  w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Adama 

Mickiewicza w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Armii Krajowej   

w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 4 im. Armii Krajowej w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Integracyjnej Szkoły Podstawowej 

funkcjonującej w Zespole Szkół im. Jana III Sobieskiego w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową  

nr 5  w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6 im. Zdobywców 

Wału Pomorskiego w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 6 im. Zdobywców Wału Pomorskiego  

w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 7 im. Noblistów 

Polskich w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 7 im. Noblistów Polskich w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zmiany nazwy ulicy w Szczecinku. (28-go Lutego) 

13. Uchwała w sprawie zmiany nazwy ulicy w Szczecinku. (Leona Kruczkowskiego) 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku  Pani A. T. o ufundowanie tablicy upamiętniającej Wiesława 

Adamskiego. 

15. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i 

pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 
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16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wezwania Pana Z.D. 

17. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

18. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

19. Zapytania radnych. 

20.  Zamknięcie sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o wprowadzenie do porządku obrad nowego projektu uchwały: „ w sprawie przejęcia składników 

aktywów i pasywów szkół w związku z reformą systemu oświaty”; 

− projekt wypłynął dopiero po posiedzeniu Prezydium Rady Miasta, dlatego nie został ujęty w pierwotnym 

porządku obrad, został już jednak zaopiniowany przez Komisję. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zaproponowała dodanie do porządku obrad projektu  w/w uchwałę jako nowy pkt 12, a dotychczasowy 

pkt 12 i pozostałe odpowiednio przesunąć. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę w porządku 

obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przedstawiła porządek obrad po zaproponowanej zmianie. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 10.07.2017r., z dnia 21.07.2017r. oraz z dnia 10.08.2017r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku. 

7. Uchwała  w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Adama 

Mickiewicza w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Armii Krajowej   

w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 4 im. Armii Krajowej w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Integracyjnej Szkoły Podstawowej 

funkcjonującej w Zespole Szkół im. Jana III Sobieskiego w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową  

nr 5  w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6 im. Zdobywców 

Wału Pomorskiego w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 6 im. Zdobywców Wału Pomorskiego  

w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 7 im. Noblistów 

Polskich w Szczecinku w ośmioletnią Szkołę  Podstawową nr 7 im. Noblistów Polskich w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie przejęcia składników aktywów i pasywów szkół w związku z reformą systemu oświaty. 

13. Uchwała w sprawie zmiany nazwy ulicy w Szczecinku. (28-go Lutego) 

14. Uchwała w sprawie zmiany nazwy ulicy w Szczecinku. (Leona Kruczkowskiego) 
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15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku Pani A. T. o ufundowanie tablicy upamiętniającej Wiesława 

Adamskiego. 

16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali  

i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

17. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wezwania Pana Z.D. 

18. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

19. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

20. Zapytania radnych. 

21.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. Przyj ęcie protokołów z sesji Rady Miasta Szczecinek:  z 10.07.2017r., z 21.07.2017r.  

oraz z 10.08.2017r.  Uwag nie zgłoszono. W głosowaniach jawnych Rada Miasta przyjęła kolejno w/w protokoły  

z sesji każdorazowo jednogłośnie 16 głosami „za”.  

 

Ad.3.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i 0 głosach „przeciw”; 

− omówił treść uchwały i przypomniał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”, przy  2 głosach „wstrzymujących się” i  0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/395/2017  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił treść uchwały i przypominał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta 14 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/396/2017  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata  2017-2025. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, uchwała dotyczy zbycia 3 działek,  

− Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/397/2017   

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/398/2017   

w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/399/2017   

w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze ścioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 im. Adama Mickie wicza  

w Szczecinku w o śmioletni ą Szkoł ę  Podstawow ą nr 1 im. Adama Mickiewicza w Szczecinku. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/400/2017  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze ścioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Armii Krajow ej   

w Szczecinku w o śmioletni ą Szkoł ę  Podstawow ą nr 4 im. Armii Krajowej w Szczecinku. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/401/2017   

w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze ścioletniej Integracyjnej Szkoły Podstawowej funkcjo nuj ącej 

w Zespole Szkół im. Jana III Sobieskiego w Szczecin ku w o śmioletni ą Szkoł ę  Podstawow ą nr 5   

w Szczecinku. 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 
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Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/402/2017   

w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze ścioletniej Szkoły Podstawowej nr 6 im. Zdobywców Wa łu 

Pomorskiego w Szczecinku w o śmioletni ą Szkoł ę  Podstawow ą nr 6 im. Zdobywców Wału Pomorskiego  

w Szczecinku. 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/403/2017  

w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze ścioletniej Szkoły Podstawowej nr 7 im. Noblistów Po lskich  

w Szczecinku w o śmioletni ą Szkoł ę  Podstawow ą nr 7 im. Noblistów Polskich w Szczecinku. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, Komisja zaopiniowała uchwałę pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/404/2017   

w sprawie przej ęcia składników aktywów i pasywów szkół w zwi ązku z reform ą systemu o światy. 
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Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przeanalizowała  złożone wnioski o nadanie nowej nazwy ul. 28 Lutego, 

− od mieszkańców i radnych wpłynęły następujące propozycje nowej nazwy ulicy: Warcisława IV , 

Fryderyka Chopina, 11-go Listopada, Ignacego Jana Paderewskiego, Jana III Sobieskiego, Aleja 

Solidarności,  Aleja Żołnierzy Wyklętych , Aleja Książąt Pomorskich; 

− Komisja proponuje Radzie Miasta nazwanie ulicy imieniem Warcisława IV. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej poinformowała, że radni PO będą głosowali za nazwą 

ulicy: „Warcisława IV”. 

 

Andrzej Grobelny Przewodnicz ący Klubu Radnych Razem dla Szczecinka: 

− radni opozycji nie chcieli zgłaszać swoich propozycji ponieważ uważają, że ta inicjatywa należy do 

mieszkańców, nie chcą, żeby była to ulica Platformy Obywatelskiej ani ulica ugrupowania 

funkcjonującego w Radzie Miasta, tylko ulica mieszkańców, 

− przed zaproponowaniem projektu uchwały nie zostały wśród mieszkańców przeprowadzone konsultacje, 

wąska grupa radnych uznała, że taka nazwa będzie dla mieszkańców najlepsza, 

− radni RdS konsultowali się w tej kwestii z mieszkańcami, i mieszkańcy zaproponowali nazwę „Aleja 

Solidarności” 

− przypomniał genezę powstania „Solidarności”, jej wpływ na zmianę ustroju i wkład w rozwój Polski, 

− składa wniosek formalny, żeby Rada Miasta głosowała nad obiema nowymi nazwami, zaproponowaną 

przez Komisję  i Klub Radnych PO oraz zaproponowaną przez Klub Radnych RdS. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że radna Małgorzata Bała nie powiedziała, że nazwa ul. „Warcisława IV” to nazwa 

proponowana przez PO, tylko że radni PO będą głosowali za wyborem tej nazwy,  

− wybór nazwy był trudny, ponieważ wpłynęło bardzo dużo propozycji, nazwę „Warcisława IV” też 

zaproponował mieszkaniec Szczecinka, radni PO po dyskusji  zdecydowali się na wybór tej nazwy, 

− Klub RdS na posiedzeniu Komisji zgłosił jednak na piśmie jeszcze 3 inne propozycje, czy tamte 

propozycje obecnie są nieaktualne ? 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− aktualna jest propozycja, którą zgłosił dzisiaj na sesji, radna Małgorzata Bała powiedziała, że nazwa ul. 

Warcisława IV to propozycja radnych PO, ale nazwy ulic nie powinny być związane z partiami 

politycznymi, tylko wynikać z woli mieszkańców. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie widzi żadnego upolitycznienia w nadaniu nazwy ul. Warcisława IV, a radna Małgorzata Bała 

poinformowała jedynie, za którą propozycją będą głosowali radni PO. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jest zdumiony wypowiedzią radnego Andrzeja Grobelnego, ponieważ nazwa ul. Warcisława IV to również 

propozycja mieszkańców, zaproponowana nazwa została przez radnych PO dopisana do listy innych 

propozycji i poddana analizie, tu nie ma kontekstu politycznego, 

− Warcisław IV był założycielem Szczecinka, nie rozumie co jest złego w tym,  że nazywa się ulicę 

imieniem założyciela grodu, 

− radny powiedział, że nie było żadnych konsultacji, ale się pomylił, mieszkańcy wiedzieli o planowanej 

zmianie nazw ulic i kto chciał zgłosił swoje propozycje, 

− Klub Radnych RdS ewidentnie jest związany z PiS, tak jak do pewnego stopnia NSZZ „Solidarność”, 

− chce podkreślić, że to PiS wymusza zmianę nazw ulic, Rada Miasta Szczecinek pierwotnie podjęła 

uchwałę odmawiającą zmiany nazwy ul. 28 Lutego, ale IPN przysłał pismo, z którego wynika, że jeśli do 

01.09.2017r. Rada Miasta nie zmieni wskazanych nazw ulic, zrobi w trybie zarządzenia zastępczego 

Wojewoda Zachodniopomorski, 

− prosi zatem żeby nie opowiadać, iż PO chce na siłę uszczęśliwiać mieszkańców Szczecinka, 

− to opozycja w Radzie Miasta proponując nazwę „Aleja Żołnierzy Wyklętych”  chciała podzielić 

mieszkańców, nie wszyscy Polacy i nie wszyscy mieszkańcy Szczecinka ze stanowiskiem RdS co do 

Żołnierzy Wyklętych się zgadzają, Warcisław IV nie dzieli natomiast mieszkańców. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− chciał uniknąć tej niepotrzebnej dyskusji politycznej, dlatego ograniczył się tylko do propozycji nazwy 

„Aleja Solidarności”, wyszło jednak inaczej, 

− w związku z powyższym proponuje zakończyć dyskusję i przegłosować dwie zgłoszone formalnie 

propozycje. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na wniosek formalny o zakończenie dyskusji dopuściła 2 głosy za wnioskiem i 2 głosy 

przeciw, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad wnioskiem o zakończenie dyskusji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

postanowiła zakończyć dyskusję nad omawianym projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła się z pytaniem do Pana mecenasa Czesława Podkowiaka, w jaki sposób przeprowadzić 

glosowanie nad obiema propozycjami nowej nazwy ? 
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Czesław Podkowiak mecenas: 

− najpierw Rada Miasta powinna przegłosować propozycję Komisji, jeśli propozycja Komisji zostanie przez 

Radę Miasta przyjęta to nie głosuje się już drugiej propozycji,  

− druga propozycja może być głosowana tylko  w przypadku, gdyby wniosek Komisji nie uzyskał 

wymaganej większości głosów. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania w pierwszej kolejności nad propozycją 

Komisji, czyli z uwzględnieniem w projekcie uchwały nazwy ulicy Warcisława IV. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  13 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach  „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/405/2017   

w sprawie zmiany nazwy ulicy w Szczecinku. (28-go L utego) 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że Rada Miasta przyjęła uchwałę z nazwą ulicy Warcisława IV, i że kolejnego głosowania 

w tej kwestii nie będzie. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przeanalizowała  złożone wnioski o nadanie nowej nazwy ul. Leona Kruczkowskiego, 

− mieszkańcy i radni zaproponowali następujące nowe nazwy: Tadeusza Różewicza , Sławomira Mrożka , 

Zbigniewa Herberta , Bolesława Leśmiana, Edwarda Stachury, Ignacego Krasickiego, Henryka 

Wieniawskiego, Gustawa Herlinga-Grudzińskiego, Czesława Miłosza, Józefa Mackiewicza,  

Gen. Kazimierza Sosnkowskiego, gen. Stanisława Maczka; 

− Komisja proponuje Radzie Miasta nazwanie ulicy imieniem Czesława Miłosza. 

 

 

Andrzej Grobelny Przewodnicz ący Klubu Radnych Razem dla Szczecinka: 

− Klub Radnych RdS proponuje nazwanie ulicy imieniem Józefa Mackiewicza, 

− przypomniał i opisał sylwetkę tego zapomnianego polskiego pisarza, jego twórczość i osiągnięcia, 

− uważa, że warto przypominać o takiej wybitnej postaci. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że Klub Radnych RdS na posiedzeniu Komisji zgłosił jeszcze inne propozycje:  

ul. Zbigniewa Herberta, ul. Kazimierza Sosnkowskiego i ul. gen. Stanisława Maczka; 
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− Klub Radnych PO szukał natomiast nazw zbliżonych charakterem do już funkcjonujących nazw 

sąsiednich ulic na tym osiedlu, które upamiętniają znanych poetów i pisarzy, 

− po dyskusji Klub Radnych PO wybrał spośród innych propozycji nazwę ul. Czesława Miłosza i za tą 

propozycją będzie głosował. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę, że niedobrze się stało, iż po raz kolejny przed skierowaniem projektu uchwały na sesję  

i przed glosowaniem nie podjęto próby uzyskania konsensusu, i teraz dochodzi do niepotrzebnych 

dyskusji, postuluje o to, żeby obecnie Klub Radnych RdS formalnie zgłosił swoją propozycję, żeby można 

było głosować nad obiema propozycjami. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zapytała Pana mecenasa Czesława Podkowiaka, czy w tym przypadku należy głosować podobnie jak 

przy uchwale podjętej w poprzednim punkcie porządku obrad ? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− jeśli to formalny wniosek radnego Janusza Rautszko to tak. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− w takim razie zgłasza wniosek formalny, aby Rada Miasta głosowała również nad propozycją Klubu 

Radnych RdS. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania w pierwszej kolejności nad propozycją 

Komisji, czyli z uwzględnieniem w projekcie uchwały nazwy ulicy Czesława Miłosza. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie  „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/406/2017   

w sprawie zmiany nazwy ulicy w Szczecinku. (Leona K ruczkowskiego) 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że Rada Miasta przyjęła uchwałę z nazwą ulicy Czesława Miłosza, i że kolejnego 

głosowania w tej kwestii nie będzie; 

− o godz.9:40 ogłosiła ok. 15 minutową przerwę w obradach prosząc o zebranie się Komisji Prawa, 

Legislacji i Porządku Publicznego. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:55. Obecnych 16 radnych. 
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Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja, która przed chwila obradowała  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za” przy  

1 głosie „wstrzymującym się i 0 głosach „przeciw”, 

− wcześniej Komisja zajęła stanowisko w sprawie wniosku o ufundowanie tablicy pamiątkowej, ale nie 

zaopiniowała wówczas projektu uchwały; 

− poprosił, żeby w uzasadnieniu uchwały uwzględnić korektę, w zdaniu: „Komisja jednogłośnie 

opowiedziała się za ufundowaniem płyty upamiętniającej artystę Wiesława Adamskiego” – zwrot „za 

ufundowaniem” zastąpić zwrotem „za dofinansowaniem”. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zapytał, jak po w/w zmianie będzie brzmiała cała uchwała ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że uchwała będzie brzmiała tak samo jak przedłożony projekt, treść proponowanej uchwały  

nie ulega zmianie, tylko zwrot w jej uzasadnieniu. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zapytał, czy uzasadnienie jest częścią uchwały ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zapytał, czy bez określenia wysokości kwoty wiadomo jaka będzie wysokość dofinansowania ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poprosiła radnego o dokładne przeczytanie projektu uchwały i jej uzasadnienia. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, że projekt tej uchwały odnosi się wyłącznie do tego konkretnego wniosku, radni nie głosują nad 

uzasadnieniem,  

− w uzasadnieniu podane są różne warianty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uzasadnienie podpisane jest przez Burmistrza, ale zostało w nim przedstawione  stanowisko Komisji 

Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, uzasadnienie nie jest przedmiotem uchwały i nie oznacza 

zabezpieczenia przez Burmistrza środków na ten cel, 
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− to tylko stanowisko Komisji, która uważa, że jeśli zostanie powołany Komitet do stworzenia tablicy 

pamiątkowej i jeśli przez ten Komitet zostaną zebrane środki na ten cel, to zdaniem Komisji powinno się 

rozważyć możliwość dofinansowania tej inicjatywy, ale na to będzie wówczas musiała być zgoda Rady 

Miasta, dziś o żadnym dofinansowaniu nie może być mowy. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zacytował fragment Sprawozdania Burmistrza Miasta Szczecinka, o którym mowa w pkt 18 porządku 

obrad, dotyczący wydatków, na które Burmistrz przeznaczył środki z rezerwy budżetowej, 

− na tablicę pamiątkową, o której mowa – zero środków. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła radnemu uwagę, że to wypowiedź nie na temat. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− uważa, że stanowisko Komisji jest czytelne, ale podkreśla, że Komisja odnosiła się do tego konkretnego 

wniosku,  

− sygnalizował już na posiedzeniu Komisji, że ewentualna zgoda na całkowite sfinansowanie wnioskowanej 

tablicy pamiątkowej może otworzyć drogę do licznych tego typu kolejnych wniosków. 

  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że Burmistrz jest organem wykonawczym i dopiero gdyby Rada Miasta podjęła stosowną 

uchwałę, mógłby być rozliczany z jej realizacji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Andrzej Grobelny nie rozumie zasad funkcjonowania budżetu miasta, chodzi o to, że Burmistrz  

nie może przeznaczyć środków z rezerwy budżetowej na tablicę pamiątkową bez zgody Rady Miasta, 

− przekazał środki na nowe ławki, kosze i sztuczne palmy na Mysią Wyspę, żeby zwiększyć atrakcyjność 

tego terenu. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− uważa, że to Burmistrz nie rozumie, nie chodziło mu o to, żeby Burmistrz przeznaczył środki na tablice 

pamiątkową z rezerwy budżetowej, ale o podejście do problemu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− jeszcze raz zasygnalizowała, że Burmistrz jest władza wykonawczą i wykonuje to, co uchwali Rada 

Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie prawdą jest co mówi radny, radny ma chyba problemy z pamięcią tzw. krótkotrwałą, przed chwilą 

radny zacytował Sprawozdanie Burmistrza dotyczące wydatkowania środków z rezerwy budżetowej, 

akcentując to, że nie ma tam przeznaczenia środków na tablice pamiątkową, 
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− radny nie ma też racji mówiąc „o podejściu do problemu” ponieważ Burmistrz nie ma do tej kwestii 

żadnego podejścia, a w uzasadnieniu uchwały powołał się jedynie na stanowisko Komisji. 

 

Renata Rak radna: 

− na posiedzeniu Komisji był obecny radny Roman Matuszak i może potwierdzić, że zarówno Komisja jak  

i Burmistrz nie są przeciwni ufundowaniu tablicy upamiętniającej Wiesława Adamskiego, 

−  to co mówi radny Andrzej Grobelny jest więc nieprawdą. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

XLVIII/407/2017 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Pani A. T. o ufundow anie tablicy upami ętniaj ącej Wiesława Adamskiego. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/408/2017   

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie zasad wynajmowania lokali i pomieszcze ń 

tymczasowych wchodz ących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecine k. 

 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− omówił i wyjaśnił stanowisko Komisji,  

− Komisja proponuje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że ze względu na to, że uchwała dotyczy skargi na nią, wyłączy się od udziału  

w głosowaniu. 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania informując, że w głosowaniu weźmie udział 

15 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLVIII/409/2017   

w sprawie rozpatrzenia wezwania Pana Z.D. 

 

Ad.18. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że w Sprawozdaniu Burmistrza przez pomyłkę podano 18 tys. zł za naprawę dwóch 

aeratorów, w rzeczywistości za tą kwotę naprawiono tylko jeden, naprawa drugiego będzie kosztowała 

drugie 18 tys. zł i zostanie wykazana w kolejnym Sprawozdaniu, 

− łącznie naprawa dwóch aeratorów wyniesie 36 tys. zł, prosi, żeby pamiętać o tym wyjaśnieniu przy 

analizie kolejnego Sprawozdania Burmistrza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na to, że jest to Sprawozdanie Burmistrza nie podlega głosowaniu przez Radę Miasta. 

 

Obrady opuścił radny Marcin Bocheński. Zostało 15 radnych. 

 

Ad.19. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.20.  Zapytania radnych. 

Renata Rak radna: 

− zwróciła się do Burmistrza w kwestii realizacji remontu Placu Wolności i problemów z płytami przy 

fontannie,  

− wiadomo już, że Miasto nie poniesie kosztów związanych z usunięciem tych usterek, 

− jak wygląda obecnie stan faktyczny tej fontanny i jakie działania zostaną jeszcze w tej sprawie podjęte? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o udzielenie odpowiedzi Pana Daniela Raka, któremu podlega ta inwestycja, i który zna jej 

szczegóły. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, że inwestycja nie jest jeszcze zamknięta, 
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− jak przy realizacji każdej inwestycji mogą pojawić się różne nieprzewidziane problemy, przy tej inwestycji 

było już kilka takich przypadków, po pierwszy zdarzeniu Miasto zakwestionowało elementy, które zostały 

wbudowane jako część konstrukcyjna fontanny, 

− podczas spotkania z wykonawcą okazało się, że zastosowane elementy konstrukcyjne wodotrysków nie 

odpowiadały tym, o których była mowa w projekcie, 

− po kolejnym zdarzeniu zobowiązano wykonawcę do podpisania porozumienia, które jasno określa  

stanowisko Miasta, w porozumieniu tym wykonawca oświadcza, że do 8 września naprawi fontannę jak 

należy, koszty tego wykonania zostaną pokryte przez wykonawcę, jeśli w terminie wykonawca  

nie wykona swojego zobowiązania, Miasto wskaże innego wykonawcę, a on poniesie koszty, 

− pomimo naprawy, na fontannę nadal nie będzie można wjeżdżać. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− mieszkańcy mają odczucie, że realizacja inwestycji przebiega za wolno i się „ślimaczy”, 

− są uwagi do prowadzonych robót na placu tej budowy, 

− czy Burmistrz może podać ostateczny termin zakończenia tych prac ? 

− czy wykonawca ewentualnie zdąży zrealizować całą inwestycją w terminie? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− przypomniał, że to nie jest inwestycja dotycząca tylko Placu Wolności, ale obejmująca przebudowę kilku 

sąsiednich ulic, można było wydzielić przestrzeń do korzystania przez mieszkańców w trakcie robót, ale 

to związane jest z pewnymi uciążliwościami, 

− albo się wygrodzi teren, albo udostępni część wydzielonej przestrzeni do ograniczonego korzystania, 

− ulica Władysława Bartoszewskiego jest ulicą stosunkową wąską i trzeba pogodzić ruch pieszych  

np. z dowozem materiałów na teren budowy i wykonywaniem prac, a  to się wiąże z uciążliwościami,  

− tez ma zastrzeżenia do porządku na tym terenie, ale to jest plac budowy, 

− Miasto jest związane z kontraktem z generalnym wykonawcą, jest harmonogram prac, podpisano aneks 

do umowy, 

− są opóźnienia, na koniec roku zostanie dokonana ocena, jakie prace będą możliwe do odbioru, 

− według inspektora nadzoru z ramienia Miasta opóźnienia robót występują, ale firma stoi na stanowisku, 

że opóźnienia są nieznaczne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę radnemu Zdzisławowi Miechowieckiemu, żeby nie próbował zabierać głosu przed jej 

wyrażeniem przez nią zgody na wystąpienie radnego. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− uważa, że już po raz kolejny Przewodnicząca Rady Miasta przerywa jego wypowiedzi, 

− zmieniając temat zapytał, czy po przebudowie na deptaku będzie wydzielona ścieżka rowerowa ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że po zakończeniu robót ścieżka rowerowa nie będzie już wydzielona,  
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− piesi i rowerzyści będą musieli się dzielić powierzchnią przy korzystaniu z deptaka, 

− jazda rowerem powoli będzie dopuszczalna, ale nie będzie to już trasa rowerowa, 

− jeśli na chodnikach wyznacza się ścieżki rowerowe, to rowerzyści uważają, że mogą jechać bardzo 

szybko,  w Polsce ludzie nie mają takich nawyków korzystania ze ścieżek rowerowych, jak w niektórych 

innych krajach, dlatego rezygnuje się z wyznaczania takich ścieżek na deptaku, 

− ale ma być wykonanych 7 km ścieżek rowerowych w ramach kontraktu samorządowego, 

− nie będzie zabroniona jazda rowerem po deptaku, ale będzie trzeba jechać wolno i ostrożnie. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− zapytał o odwołanie koncertu przez TVP, czy Miasto poniosło w związku z tym jakieś koszty ? i czy 

ewentualnie Miasto będzie dochodzić swoich praw i roszczeń od organizatora koncertu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Miasto nie poniosło kosztów, ale ani w 1% Miasto nie jest winne odwołania koncertu, 

− w 100% winę za to ponosi TVP, która podjęła decyzję żeby nie robić koncertu w mieście, gdzie rządzi 

Platforma Obywatelska, 

− koncert miał się odbyć, ale stało się inaczej, nad czym Burmistrz ubolewa, ale zrozpaczony nie jest, 

− Pan Kamil Klimek uzupełni to wyjaśnienie. 

 

Kamil Klimek Dyrektor SAPiK w Szczecinku: 

− SAPiK nie ponosi tu winy dokładnie tak, jak powiedział Burmistrz, SAPiK nie poniósł przy tym żadnych 

kosztów. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− koncerty miały być dwa dni z rzędu, czy to, że zdarzyła się taka sytuacja z odwołaniem koncertu 

organizowanego przez TVP nie ma wpływu na koszty związane z drugim koncertem ? 

 

Kamil Klimek Dyrektor SAPiK w Szczecinku: 

− koncert zapowiadany przez TVP miał być zorganizowany na innej scenie i innym sprzęcie, niż koncert 

zaplanowany następnego dnia, dlatego koszty tego drugiego koncertu nie uległy zwiększeniu. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− chciałby zadać pytanie Panu Danielowi Rakowi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że pytania radni mogą kierować wyłącznie do Burmistrza Miasta, a Burmistrz 

ewentualnie może poprosić swojego zastępcę lub któregoś z urzędników o udzielenie odpowiedzi. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− jego pytanie dotyczy problemów z nowo wybudowaną fontanną na Placu Wolności, czy 08.09.2017r. 

będzie już wszystko naprawione ? 
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− czy w tym miejscu występuje jakieś niebezpieczeństwo ? kto może tamtędy przechodzić ? czy można 

tamtędy przejeżdżać rowerem ? 

− co w przypadku, gdy będzie musiała tamtędy przejechać karetka pogotowia lub Straż Pożarna ? 

 

Obrady opuścił radny Janusz Rautszko. Zostało 14 radnych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− fontanna jest tak usytuowana, że karetka pogotowia czy Straż Pożarna mogą wjeżdżać na Plac Wolności 

obok tego miejsca, 

− po to też ustawiono wokół fontanny ławki, żeby nie można było wjechać samochodem, 

− jeśli ktoś mimo to tam wjechał, to ze swojej głupoty, 

− ze specyfikacji wynika, że wykonanie fontanny zostało zaprojektowane prawidłowo, w projekcie 

przewidziano materiały mające zapewnić bezpieczeństwo użytkownikom, przewidziano i zamontowano 

wsporniki, które miały wytrzymać po 1 tys. kg każdy, ale okazało się, że wytrzymują jedynie 0,5 tys. kg, 

− wsporniki mają zostać wymienione, fontanna nie jest ostatecznie odebrana, dopóki wszystko nie będzie 

należycie zrobione zgodnie z przepisami, odbiór nie nastąpi, 

− teoretycznie zastosowane materiały powinny były wytrzymać wjazd samochodu , 

− ale nawet  po wymianie tych elementów i tak nie będzie wolno wjeżdżać tam samochodami. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− widział wiele fontann i żadna nie miała ograniczenia wjazdu samochodów, czy to ograniczenie wjazdu na 

tę fontannę było planowane od początku ? czy wynika z tego, że zrobiono „lipę” ? 

− jeśli jest to źle zrobione, trzeba przymusić wykonawcę, żeby wykonał to prawidłowo. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że Burmistrz już tę kwestię wyjaśniał. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− tak jak już wcześniej wyjaśnił, też uważa, że zostało to źle wykonane, ale wykonawca przystąpił już do 

wymiany i naprawy, 

− od początku było założenie, że samochody nie będą tamtędy jeździły, 

− koncepcję opracowywał pan Tomasz Wolanin, potem projektant uwzględnił to w projekcie, i też  

nie zakładał wjazdu samochodów. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy usterki dotyczące nowej fontanny, o których wspomniała radna Renata Rak, po części nie wynikają 

jednak z błędów projektowych ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wydaje się, że nie, projekt przewiduje prawidłowe wsporniki, jeśliby te elementy zostały wykonane przez 

producenta zgodnie ze sztuką budowlaną, nie byłoby żadnego zagrożenia, 
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− wykonawca ma zastosować elementy wynikające z projektu, wykonawca słownie już potwierdził, że 

dokona wymiany tych wsporników. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− dotarły do niego prywatne opinie mieszkańców dotyczące nowego ronda przy skrzyżowaniu  

ul. Kościuszki z ul. Jeziorną, użytkownicy tego ronda uważają je za bardzo dobre rozwiązanie, 

− od strony ul. Jeziornej jadąc od jeziora jest jeszcze tymczasowe ogrodzenie jednego pasa ruchu, czy 

nastąpi tam zmiana organizacji ruchu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to spowodowane jest tym, że na jezdni były znaki poziome, z lewej strony jest zła widoczność, i dlatego 

na rondo lepiej wjeżdżać z prawej strony jezdni, 

− ale ta kwestia wkrótce zostanie rozwiązana, o czym może powiedzieć Pani Dyrektor Wydziału 

Komunalnego. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− na wniosek Urzędu Miasta wykonawca ustawił w tamtym miejscu znaki, ale po zakończeniu robót 

powinny być zdjęte. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− czy coś złego dzieje się z topolami przy ul. Mickiewicza ?  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o wyjaśnienie Panią Kierownik Referatu Ochrony Środowiska. 

 

Bogumiła Rybi ńska Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

− drzewa zostały zainfekowane mszycą, zostały już wykonane opryski, ale wystąpiło przedwczesne 

opadanie liści, liście będą szybko grabione, żeby infekcja się nie roznosiła, i będą ponawiane opryski. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− chce podziękować oddziałowi ortopedii Szpitala w Szczecinku, na którym przebywał prawie 1,5 miesiąca, 

za profesjonalną opiekę medyczną,  

− do pacjenta można być grzecznym przez jakiś czas, ale przez 1,5 miesiąca  takie samo sympatyczne 

podejście oznacza, że zarówno lekarze jak i pielęgniarki są tam profesjonalistami, 

− nie jest już jednak tak radośnie, jeśli chodzi o działalność przychodni i poradni, która spotyka się z bardzo 

dużą krytyką, gdzie występuje bardzo duże obciążenie pracą, 

− czy za pośrednictwem Burmistrza Miasta można prosić o rozwiązanie tego problemu ? 

− czy Miasto nie powinno zainteresować się utrzymaniem przychodni ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− większość wniosków radnego w/w kwestii  nie podlega kompetencjom Burmistrza, 
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− jako lekarz pracujący w poradni chirurgicznej wyjaśnia, że problemy, o których mówi radny wynikają  

z limitów stosowanych przez NFZ, 

− poza tym, oprócz przyjęć planowanych występują przyjęcia nagłe poza kolejnością, wymagające 

natychmiastowej specjalistycznej pomocy medycznej, i to tez powoduje wydłużenie kolejki pacjentów 

oczkujących na przyjęcie, 

− zwracając się do pacjentów sugeruje rejestrowanie się przez nich do kilku poradni jednocześnie,  

i w efekcie skorzystać z tej, w której będzie najkrótszy termin. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− dziękuje radnemu za ciepłe słowa o oddziale ortopedycznym, ale na żadnym oddziale szpitalnym nie jest 

fajnie leżeć, brakuje pieniędzy na służbę zdrowia, a to przede wszystkim wina NFZ, 

− radny ma uwagi co do funkcjonowania poradni, ale np. do poradni onkologicznej zapisanych jest ok. 50 

pacjentów dziennie, 

− ma być wprowadzony nowy system, który ma te kwestie rozwiązać, ma też zostać oddana do użytku 

nowa przychodnia chirurgiczna przy ul. Kilińskiego, tam również będzie funkcjonował już nowy system. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag i wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 11:00.   

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                Katarzyna Dudź 


